
Referat fra FAU-møte 25. november 2024 

Agenda 

• Informasjon fra rektor 
• Trafikksikkerhet 
• Temakveld 
• 17.mai 
• Eventuelt 

Informasjon fra rektor 

• Temakveld 22.januar. Én av to fra staben har så langt bekreftet at dato passer. 
• Fag- og timefordeling: små justeringer vil gjøres fremover – i tråd med retningslinjene og mer 

praktisk og variert opplegg.  
• Vinterland i desember. Alle klassene har fått tid i skøytebanen før jul. 
• Melding om språkbrukskampanje sendt ut. 
• Rampenissen kommer også i år, men for siste gang. 
• Supernytt har vært på besøk. Dato for sending ikke kommunisert enda.  
• Science Circus har vært på besøk. Naturfagsfokus. 
• Svømming: Har vært uten svømmehall i 6 uker nå pga. membranskifte. Til neste år vil også 

2.trinn få noe vanntilvenningstid i i svømmehallen. 
• Skolens økonomi er fremdeles utfordrende.  
• Høyt sykefravær for tiden, men lavt nivå av rapportering av uønskede hendelser i systemet 

eller fra foreldre. 
• Julegudstjeneste: Fra og med 2025 vil den tradisjonelle julegudstjenesten utgå.  

Trafikksikkerhet 

• Melding sendt ut angående å unngå drop-off i parkeringsområdet, dette ser ut til å ha hatt 
effekt.  

• Maskinførere virker bevisste på at det ikke er barn i nærheten når maskinene skal 
flyttes/snus.  

• Tilbakemeldinger har blitt delt rundt parkering av maskinene på/nær sykkelsti, og dette har 
blitt forbedret.  

• Bekymring rundt sikring av arbeidsområdet og hvordan skoleveier vil endres over tid delt med 
rektor, som vil ta det videre med kommunen. 

Temakveld for sosiale medier 

• Dato: satt til 22. januar 
• Tidspunkt: kl.18-19:30. 
• Sted: Gymsalen er stor nok og ledig.  
• Brosjyre fra Våland delt som inspirasjon. 
• Ledelse/administrasjon vil være til stede, ikke lærere 
• Presentasjoner fra Politiet og stab i Austrått 
• Foreldremøte i mars/april kan være naturlig tidspunkt for videre diskusjon i klassene 
• Diskusjon av praktiske detaljer rundt gjennomføringen og ulike tilnærminger rundt hvordan vi 

kan jobbe med temaet mellom temakveld og foreldremøtet som oppfølging.  
• Invitasjon planlegges å sendes før jul.  



17.mai 

• Planlegging startet. Besluttet å fremdeles ha plastleker. 

Eventuelt 

• Legge til Halloween i årshjulet for å sikre mer inkludering?  
• Skolegård. Inspirasjon fra kurs om leking, med enkle grep (for eksempel maling) som kan 

gjøres for å gjøre «storesiden» mer innbydende for leking. 

 

 

Referent: Torstein Rege 


